

EG-Konformitätserklärung

EG Declaration of Conformity

Hersteller: **Systeme Helmholz GmbH**
Manufacturer:

Anschrift: **Hannberger Weg 2**
Address: **D-91091 Großenseebach**
Germany

Produktbezeichnung: **700-884-MPI21, NETLink PRO Compact**
Product description: **700-892-MPI21, NETLink USB Compact**

Die bezeichneten Produkte stimmen mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:
The indicated products are in conformance with the regulations of the following European Directives:

- | | |
|-------------------|--|
| 2014/30/EU | Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit (Neufassung). |
| 2014/30/EU | <i>Directive of the European Parliament and of the council on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility (recast).</i> |
| 2011/65/EU | Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates zur beschränkten Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten. |
| 2011/65/EU | <i>Directive of the European Parliament and of the Council on the restriction of use of certain hazardous substances in the electrical and electronic equipment.</i> |

Harmonisierte Europäische Normen:
Harmonized European Standards:

DIN EN 61000-6-2:2006-3
DIN EN 61000-6-4:2011-9

Systeme Helmholz GmbH

Großenseebach, den 20. April 2016

Hersteller
Manufacturer

Ort und Datum der Ausstellung
Place and date of issue

Oliver Brünen,
Head of Hardware Development



Name, Funktion des Befugten
Name, function of authorized person

Unterschrift
Signature